

Event VPA Clean Water
 Date 26/10/2023
 Location Hôtel Azura - Fort Dauphin

Reference	Name of contributor	Date of feedback	Original Feedback	Original Feedback translated into English	SaniTap Response in English	SaniTap Response translated into original language	SaniTap Response translated into original Malagasy	How has feedback resulted in a change to the project
1	Philo Yves RAHAGOZAFY	07/12/2023	Personnellement je suis très satisfait de cet atelier, les explication des sujets suivant les thèmes, j'aurais voulu assister l'atelier du matin pour avoir une continuation l'après -midi, mais dommage que je n'étais pas choisi parmi le groupe malgré mon inscription. Mais bon on attend votre retour sur la réalisation de ce projet et espérons que cela va attirer plus de foyer et va apporter des changement au niveau des ménages.	Personally I am very satisfied with this workshop, the explanation of the subjects according to the themes. I would like to attend the morning workshop to have a continuation in the afternoon, but I was not chosen from the group despite my registration. However, we are waiting for your feedback on the realization of this project and hope that it will attract more households and will bring changes at the household level.	Thank you for your feedback. Im sorry you felt you were not able to attend the morning session. All sessions were fully available to all people without restriction and allowed for people to walk in without prior registration. Having made enquiries, I have confirmed that this was the case and that "there was a misunderstanding because we never issued any restrictions on participation." Our team understood you were interested in the clean cooking workshop. We are happy to include you in all future meetings and feedback.	Merci pour votre avis. Je suis désolé que vous ayez senti que vous ne pouviez pas assister à la séance du matin. Toutes les séances étaient entièrement accessibles à tous sans restriction et permettaient aux personnes d'entrer sans inscription préalable. Après m'être renseigné, j'ai confirmé que tel était le cas et "qu'il y a eu un malentendu car nous n'avons jamais imposé de restrictions à la participation". Notre équipe a compris que vous étiez intéressé par l'atelier cuisine propre. Nous sommes heureux de vous inclure dans toutes les futures réunions et commentaires.	Misaotra anao amin'ny hevitrao. Miala tsiny indrindra raha nahatsapa ianao fa tsy afaka nanatrika ny fivoriana maraina. Ny fotoam-pivoriana rehetra dia azon'ny olona rehetra atrehina tsy misy famerana ary tsy nisy fisoratana anarana mialoha. Rehefa nanao famotorana aho dia nanamafy fa izany no zava-nisy, mety "nisy ny tsy fifankahazoan-kevitra satria tsy nametraka fameperana amin'ny fandraisana anjara izahay". Ny fahafantaran'ny ekipanay dia liana tamin'ny atrikasa fandrahoan-tsakafo madio ianao. Ary faly izahay mampiditra anao amin'ny fivoriana sy fanehoan-kevitra rehetra ho avy.	No changes to the PoA required as a result of this feedback.